
Eesti Sulgpalli juhatuse koosoleku protokoll nr 3 

 

Tallinn, Sõjakooli 10, Tondi Tennisekeskus, Eesti Sulgpalliliidu kontor    13.05.2019 

 

Alguse kell 13.00, lõpp kell  14.30 

Juhataja: Karol Kovanen 

Võtsid osa: Karol Kovanen, Andres Aru, Maria Alajõe, Artur Zaluzhnõi, Renna Unt, Siiri 

Rajamägi 

Puudus: Ando Mellikov, Ken-Marti Vaher 

Protokollis: Renna Unt 

 

Päevakord: 

1. Majandusaasta aruanne 

2. Liidu liikmed 

3. Üldkoosolek 

4. Murufond 

 

1. Majandusaasta aruanne 

Liidu juhatus arutas majandusaasta aruannet. Juunioride EM liidu eelarvele negatiivset mõju 

ei avaldanud ja järgmisteks perioodideks kohustusi ega kärpimise vajadust kaasa ei too.  

Otsus: Majandusaasta aruanne esitada üldkoosolekule kinnitamiseks 

 

2. Liidu liikmed 

Liidu liikmete seas on tänaseks kolm klubi, kus sulgpalli alast tegevust hetkel erinevatel 

põhjustel ei toimu. Samuti on klubi, kes mitu aastat pole tasunud aastamaksu. 

Otsustati: uurida kas vastavad klubid, kus tegevust ei toimu, plaanivad sellega jätkata või kui 

mitte, teha ettepanek liidust välja astuda. Klubi, kes pole liikme kohustusi täitnud, teha 

ettepanek kas kohustusi täitma hakata või välja astuda. 



 

3. Üldkoosolek 

Juhatus arutas üldkoosoleku päevakorda ja dokumente. GP finaali ära jätmise ettepanku osas 

enne üldkoosolekule esitamist konsulteerida sportlaste esindajatega ja klubidega, kelle 

sportlased GP finaalis osalevad, vastavalt enamuse seisukohtadele, esitada või mitte esitada 

ettepanek üldkoosolekule. 

Otsustati: Juhatus kinnitas üldkoosoleku päevakorra ja materjalid 

 

4. Murufond 

Juhtus sai ülevaate Murufondi käivitumisest ja noorte programmiga sportlaste valiku 

protsessist. Lepiti kokku Murufondi nõukogu koosoleku korraldamises. 


